

Tilstede: Steen, Anders R. Bent, NW, Pia B, Rene, Anders Jul, Michael, Stig, Ted, skoleleder Jimmi Salkvist

Afbud: Tommy, Jane, Carsten

Referent: Niels Weinreich

Protokol
nr.53

***Bestyrelsesmøde i Klubhuset
23-10***

2025

DAGSORDEN: (projektmappe ajourføres undervejs)	Ansvarlig
Pkt. 1: UGERLØSE SKOLE: Til dette punkt er repræsentanter for Ugerløse Skole inviteret til at deltage.	alle
Pkt. 2: Godkendelse af referat.	alle
Pkt. 3: Færdiggørelse af program for Vælgermøde d. 11.11.2025	alle
Pkt. 4: Nyt fra Styregruppen Byfornyelse	alle
Pkt. 5: Kommunikation: Ugerløse film, hjemmeside, infoskærm Brugsen, velkomstfolder.	alle
Pkt. 6: Halprojekt	alle
Pkt. 7: Øvrige punkter fra Projektmappen gennemgås.	alle
Pkt. 8: Eventuelt. Næste møde er aftalt til d. 24.11.2025	alle

Ad 1. Skolelederen deltog i punktet.

Der er for få af de mulige der vælger skolen kun 52 %, tildeling model er pr klasse økonomi fordeling, 80 børn heraf 16 specialrække. Hvor går de så TC, Sejrgård, Steiner. Hvordan får vi momentum igen?

Skoleleder har nu været i Ugerløse i 2 år.. Vi skal fokusere på dem der ikke har valgt endnu. Stig arbejder på koordinering skole fritid.

Bus er et tema, for få busser ankommer så det passer at børn kan gå på Ugerløse.

Ugerløse og St. Merløse har fælles økonomiramme. Model tilsikre ikke en lærer pr klasse. Det giver mellemtrin er særligt udfordret. Vi er et lille skoledistrikt.

Ted: Har i en exit politik?

Ja og nej,

Vi ved hvad der er foregået.

Michael en række personlige oplevelser. De blev bekræftet som kendte opgaver.

Der blev spurgt om UIF kunne samle de børn der ikke går på skolen og Michael svare vi mangler ledere til børnehold UIF ikke børnen.

For lidt børn fra Elletofte.

Skole og børnehave har haft ledelses problemer, udskiftninger, nu kultur skifte skole og børnehave. Hvordan kan lokalforum hjælpe den på vej?

Fortæl at skole og børnehave godt ved de skal op i et andet gear og de er på vej. Når man hører noget godt eller dårligt så fortæl det til skole og børnehaven så de kan tage bestik af det. (det gælder også mellem os andre og vores respektive institutioner og foreninger)

Rene, husk på at historien kan vi ikke slette.

Anders J; To klasser sammen er ikke godt.

Stig, skole og sfo, vi vil gerne hjælpes,

Bent, vi har haft fald på elevtal før ved kommunalreform blev mange speciel elever taget hjem.

I nyere tid her vi haft to samtidige ledelses kriser på børnehave og skole det har ikke været sundt.

Vi må sikre børnehaven bliver bragt bedre på fode.

Jimmy, når vi har 52% der vælger os fra derfor skal vi nok starte der.

Forældre arbejde skal styrkes nedefra, haster. STOP sladder spørg os.

Ad:2

Michal kan ikke godkende pkt 2, Rene det hele, Anders: jeg kan være formand af navn, ikke af gavn.

Sten; jeg vil gerne være formand af gavn (næstformand),

Derfor er det nu besluttet at Anders nedlægger formandskabet. Næstformanden konstitueres som formand frem til næste GF. Der findes pragmatiske løsninger på vores bank og andre eksterne konstruktioner.

Rene melder at han ikke længere kan deltage efter dette møde. Han bakker op om ovenstående beslutning. Vil nu arbejde på hal projektet.

Ad:3

Detaljer drøftet Ted dribler videre med dagsorden, Ted og Michael ordstyrere.

Ad; 4 udbud på lejeplads på vej, en del forventning om lokalt arbejde.

Trafik ventes svar ultimo oktober.

Jonstrup er på plads.

Inforskærme er bestilt.

Betaling for honorar til hjemmeside redaktør kan betales som b udbetaling fra Lokalforum efter kontrakt.

Der skal rykkes for beskæring ved Jonstrup vejen ud i Sorøvej.

Der mangler nu også skraldespande på rute 57.

Ad.5 Film. Afventer vi ser det færdige produkt. velkomst foler afventer er stadig under udarbejdelse.

Ad;6 Halprojekt; møde afholdt med kommunen. Tidsplan for projektering forelagt kommunen og godkendt.

Ad; 7. Udsat.

Ad;8 Lokalforum indbyder medlemmer med påhæng at deltage i FUBOK julefrokost. Sten udsender indbydeles og tilmelding.

Næste møde 24-11-25